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Referat fra bestyrelsesmøde nr. 6 i 2015  

 

Kaj Lykke Golfklub 

 

Afholdt i Kaj Lykke Golfklub den 14. december 2015 - kl. 19:00 

 

Til stede: 

Torben Pedersen (TP), Hans Anton Sørensen (HAS) Heine Madsen (HM), Morten 

Mortensen (MM), Torben Kjær Andersen (TKA), Hans Lauridsen (HL), Susanne 

Olesen (SUO), Birgitte Nielsen (BN) 

Afbud fra: Ingen 

 Beslutningspunkter: 
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Godkendelse af dagsorden: 

Godkendt uden kommentarer. 

Godkendelse af referat fra sidste møde: 

Godkendt uden kommentarer. 

Indledende drøftelse af generalforsamlingen 2016 – evt. nye 

bestyrelsesmedlemmer / suppleanter:  
 

Der blev gennemført indledende drøftelser og forberedelserne er i gang. Det bliver 

muligvis i et nyt lokale i stedet for Fritidscenteret. 

Diverse input fra medlemmer (intet der ikke er behandlet):  

De få indkomne input er denne gang allerede behandlet og de der har henvendt sig, har 

fået personligt svar. 

 

 Orienteringspunkter: 
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Orientering om ny hjemmeside: 

 
Det der mangler på hjemmesiden er, at der skal fyldes indhold i under menupunkterne, 

dette vil ske i januar / februar, således at hjemmesiden præsenteres som planlagt ved 

generalforsamlingen. 

 
Status på byggeprojekt: 

 

Der er indkommet forskellige tilbud på opgaven og en af de nærmeste dage vælges der 
håndværkere. 
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Der mangler dog stadigvæk noget afklaring med kommunen, men dette forventes på 

plads snarest. 
 

Fiskeret: 

 

Et medlem har forespurgt, om det er muligt at leje fiskeretten til de å løb, der er ved 
klubbens jorder.  

 

TKA er ved at undersøge, hvad der egentlig ligger af aftaler m.v., indtil dette er sket, kan 
der ikke siges nærmere. 

 

Budgetopfølgning v/kassereren: 

 
Vi følger budgettet på fornem vis og vi vil komme ud i 2015 regnskabet med et 

udmærket resultat. 

 

Budget 2016: 
 

Et revideret budget 2016 blev fremlagt af kassereren, der er stadigvæk nogle detaljer, 
der skal finpudses og efterregnes herunder kontingentsatser og indskud for nye 

medlemmer.  

 

Orientering fra baneudvalgsformanden: 
 

Havde ikke noget nyt denne gang. 

 

Orientering fra Manager - herunder status på træner situationen: 
 

MM orienterede om hverdagen i klubben og praktiske problemstillinger hermed.  
 

Der er stadigvæk ingen løsning på trænersituationen, omend der er lidt forhandlinger i 
gang. 

 

Eventuelt og næste møde: 

Ikke noget. 

Næste møde: 

Mandag den 18. januar 2016 kl. 19:00  

Mødet sluttede kl. 20:30  

For referatet: Hans Lauridsen 

Til underskrift: 

Torben Pedersen (formand)          Hans Anthon Sørensen (næstformand) 

______________________          __________________________________________ 

Heine Madsen (Kasserer)      Hans Lauridsen (sekretær)     Torben Kjær Andersen 

__________________      ____________________    _____________________   


